

## Protokoll RB 08/2020

Datum: 2020-08-10

Plats: Teams/Skypemöte kl.19.00

Närvarande: \* Peter Olin, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Johan Östvall, Sekreterare

Christer Olsson, U&R  
Hans Lyxell, 1:8 Track  
Niklas Wahlström, LSOR  
Nils Lindbäck, 1/8 OR  
Massimo Salvini, Largescale  
Mattias Skjöldebrand, 1/10 OR  
Mickael Brandt, 1/10 NT  
Ronny Svensson, Eltrack  
Örjan Eriksson, Förbundsstyrelsen

Frånvarande:

- 
- § 62 **Mötets öppnande**
  - § 63 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 64 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 65 **Pågående ärenden**
  - § 66 **Ekonomi**
  - § 67 **SBF**
  - § 68 **EFRA**
  - § 69 **Övriga frågor**
  - § 70 **Nästa möte**
  - § 71 **Mötets avslutande**
- 

- § 62 **Mötets öppnande**  
Utskottets ordförande Peter öppnade mötet och hälsade alla välkomna och konstaterade att det var extra kul att alla kunde vara med på detta möte.
- § 63 **Föregående mötesprotokoll**  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
- § 64 **Fastställande av mötets dagordning**  
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.
- § 65 **Pågående ärenden**  
Inga pågående ärenden.

## § 66 Ekonomi

Ingen ny uppdatering om ekonomin. Dock ska Peter och Johan försöka få till ett nytt möte med ekonomiavdelningen för gå igenom rapporten från kansliet.

## § 67 SBF

Dispens RC RM 1/8 IC OR Eskilstuna

MK Eskil har begärt dispens för att använda Per Arnkärr som Race Controller under RM deltävling 1/8 IC OR. Per har B-licens och regelverket kräver A-licens. Beslut har, tillsammans med grenkontakt, tagits per korrespondens att ge dispens för Per Arnkärr och protokollförs retroaktivt.

Önskemål om regeländring 1/8 IC OR RM

Ett stort antal förare uttryckte under första deltävlingen i RM serien att de ville ha möjlighet till träning även för lägre finaler innan finalerna börjar köras på dag 2 under en RM helg. Utskottet beslutade, per korrespondens med grenkontakt, att ge arrangerande klubb tillsammans med tävlingsledningen möjlighet att lägga in träning för lägre finaler i den mån tid finns för detta. Beslut protokollförs retroaktivt.

Dispens RC RM 1/8 IC OR Furulund

Furulunds RCK har begärt dispens för att använda Fredrik Jarnerup som Race Controller under RM deltävling 1/8 IC OR. Per har B-licens och regelverket kräver A-licens. Utskottet beslutar att ge dispens för Fredrik Jarnerup.

Inlogg SBF

Ingen av grenkontakterna har lyckats logga in. Peter kontrollerar med kansliets IT avdelning.

Tävlingsansökan 2021

Förfarande för ansökan och vilken information som skall krävas vid ansökan av rankinggrundande nationell tävling diskuterades.

Utskottet beslutade att ansökningsblanketten skall innehålla både obligatorisk och icke obligatorisk information från ansökande klubb. Blanketten planeras att vara klar inom de kommande veckorna samt att ansökan skall ha inkommit utskottet senast sista oktober 2020 för tävlingar 2021.

Reglemente SC/RM 1:10 OR

Skjöldebrand tittat på regelverket tillsammans med Olsson.

Resultat Track/LS....för publicering

Grenkontakterna skickar resultatet till Peter som ser till att publicera resultatet.

RB Konferens 2020

Grenkontakterna fick frågan om de såg några hinder eller problem med att förlägga RB konferensen 2020 till Malmö, i den mån vi kommer kunna utföra en RB konferens. Ingen av grenkontakterna såg några hinder men information om att det varit dåligt deltagande tidigare år då konferensen inte hållits i Stockholm.

Utskottet beslutade att undersöka möjligheten att lägga konferensen i Stockholm förutsatt att en bra lösning går att genomföra med avseende på den i år tidigare inställda utskotts/SGA konferensen.

SM/RM medaljer

Utskottet hade missat att beställa SM/RM medaljer till samtliga utomhustävlingar i år. Grenkontakterna meddelar Peter vilka medaljer de saknar, vilka Peter beställer med leveransadress till korrekt arrangerande klubb.

#### **§ 68 EFRA**

Johan gav en kort rapport från onlinemötet som EFRA hade i början på juli. Utöver det som meddelades i tidigare protokoll togs ett informellt beslut om att inte ha något EFRA AGM i Malmö i november 2020 men att man siktar på att ha det i Malmö i november 2021. EFRA AGMet kommer troligen att ersättas av ett onlinemöte men det kommer inte ta några beslut om tävlingar för 2021 eftersom 2020 års tävlingar i princip flyttas till 2021 med samma arrangörer.

#### **§ 69 Övriga frågor**

Pokaler och priser

Det har framkommit klagomål på att pokalerna var i enklaste laget vid MK Eskils RM deltävling i 1/8 IC OR. Frågan om vi måste reglera pokalers storlek diskuterades. Peter tar fram ett förslag på eventuell pokalstandard för rankinggrundande tävlingar för 2021. Inget beslut tog men ett förslag tas fram.

SBF Play

Peter undersöker vad som krävs för att kunna streama tävlingar via SBF Play.

Gemensamma mallar

Nils efterfrågade gemensamma mallar för div dokument där idag varje grenkontakt skapar sina egna mallar. Det beslutades att vi ska använda gemensamma mallar och en lista på de dokument vi behöver tas fram till nästa möte.

#### **§ 70 Nästa möte**

Måndag 7/9 kl 19:00 Teams/Skype (enligt kallelse).

#### **§ 71 Mötets avslutande**

Peter tackade mötesdeltagare och förklarade mötet för avslutat.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

Johan Östvall

---

Peter Olin